
ProtokolNrVIII
RADA POWIATU z sesji Rady Powiatu w Ketrzynie
WKEJTRZYNIE 15 kwietiiia 2015 roku, godz. 16.00

Przed rozpoczgciem obrad uczczono minutq ciszy pamigc ofiar tragedii pod
Smolenskiem.

O godz 16.00 w Sali Kominkowej Starostwa Powiatowego w Ketrzynie
Przewodniczacy Rady Powiatu w Ketrzynie Dariusz Poplawski otworzy} VIII sesje Rady
Powiatu w V kadencji.

Ustawowy sklad Rady Powiatu w Ketrzynie stanowi 19 radnych, podczas rozpoczecia
obrad obecnych 19 radnych, zgodnie z listq. obecnosci stanowiac^ Zalacznik Nr 1 do
niniejszego protokotu.

Ponadto w posiedzeniu udzial wzieli kierownicy jednostek organizacyjnych Powiatu
Ketrzyhskiego, przedstawiciele lokalnych mediow oraz shizb i strazy na terenie Powiatu
K^trzyhskiego.
Przed rozpoczeciem obrad Przewodniczacy Rady serdecznie powital wszystkich zebranych.

Ad. pkt 2
PRZEDSTAWIENIE PORZ^DKD OBRAD

Przechodzac do obrad Rady Powiatu w K^trzynie, Przewodniczacy Rady stwierdzil
prawomocnosc obrad, po czym przedstawU zaproponowany porz^dek posiedzenia:

1. Otwarcie VIII sesji Rady Powiatu w Ketrzynie i stwierdzenie prawomocnosci obrad.
2. Przedstawienie porz^dku obrad - zglaszanie wnioskow w sprawie jego zmian.
3. Sprawozdanie Starosty Ketrzyhskiego z prac Zarz4du Powiatu w Ketrzynie w okresie

miedzysesyjnym.
4. Zapytania do Starosty Ketrzyhskiego i czlonkow Zarz^du Powiatu po ziozonym

sprawozdaniu.
5. Interpelacje i zapytania.
6. Informacja Starosty Ketrzynskiego na temat biez^cej sytuacji Szpitala Powiatowego

w Ketrzynie.
7. Informacja na temat funkcjonowania Powiatowego Domu Dziecka w Reszlu

i w Ketrzynie
8. Podjecie uchwaJ w sprawach:

a) nadania Statutu Szpitala Powiatowego w Ketrzynie;
b) zatwierdzenia Regulaminu Rady Spolecznej Szpitala Powiatowego w Ketrzynie.
c) powotania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko

dyrektora Szpitala Powiatowego w Ketrzynie;
d) powotania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko

zastepcy dyrektora ds. lecznictwa Szpitala Powiatowego w Ketrzynie;
e) powolania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko

zastepcy dyrektora ds lecznictwa Zespohi Opieki Zdrowotnej w Reszlu;
f) uchwalenia Statutu Powiatu Ketrzyhskiego;
g) utworzenia samorzqdowej jednostki organizacyjnej ,,Centrum Ushig Wspolnych

Powiatu Ketrzyhskiego" oraz nadania jej Statutu;



h) o zmianie Uchwaly Nr VII/63/2015 Rady Powiatu w Ketrzynie z dnia 25 marca 2015
r. w sprawie zmian w budzecie powiatu na rok 2015;

i) zmiany Uchwaly Nr IV/40/2015 Rady Powiatu w Ketrzynie z dnia 26 stycznia 2015 r.
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Ketrzytiskiego na
lata 2015-2025;

j) zmiany w budzecie powiatu na rok 2015.
9. Odpowiedzi na zadane pytania do Starosty K^trzynskiego i cztonkow Zarzadu Powiatu.
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
11. Sprawy rozne, zapytania i wolne wnioski.
12. Przyjecie protokotu z VI i VII sesji Rady Powiatu w Ketrzynie.
13. Zamkniecie VIII sesji Rady Powiatu w Ketrzynie.

oraz poprosrt o zgiaszanie wnioskow o jego zmiane.

Starosta zgtosil wniosek o zmiany porzadku polegaj^ca na przeniesieniu
pkt 6) Informacja Starosty K?trzynskiego na temat biezqcej sytuacji Szpitala Powiatowego
w Ketrzynie na pkt 10.
Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie wniosek o zmiany porzadku, ktory zostai
jednoglosnie 19 glosami ,,za" przyj^ty.

Nastejmie Przewodniczacy poddal pod glosowanie porzadek obrad ze zmiana, ktory
zostaJjednoglosnie 19 gfosami ,,za" przyj^ty.

Ad. pkt 3
SPRAWOZDANIE STAROSTY K^TRZYNSKIEGO z PRAC ZARZADU POWIATU

w KETRZYNIE w OKRESIE MI^DZYSESYJNYM

Starosta Ryszard Niedziolka przedstawil sprawozdanie z prac Zarzadu Powiatu
w okresie mie/lzysesyjnym od 25 marca 2015 r. do 15 kwietnia 2015 r. Sprawozdanie stanowi
Zalacznik Nr 2 do Protokohi.

Ad. pkt 4
ZAPYTANIA DO STAROSTY KEJRZYNSKIEGO i CZLONKOW ZARZADU POWIATU

PO ZLOZONYM SPRAWOZDANIU

Radny Michal Kochanowski odniosl sie do zmian do budzetu powiatu na rok 2015,
ktorych dokonal Zarzad Powiatu, gdzie znalazta sie kwota 42 tys. zl. na wydatki obejmujace
remonty pomieszczen i szkolenia. Zapytal czy remonty te majq dotyczyc pomieszczeh
w budynku starostwa, co beda obejmowaly oraz czy b?da wykonywane we wlasnym zakresie
przez pracownikow starostwa badz jednostek podleglych pod powiat.

Nast^pnie zapytal czy kwota 12 tys. zl, ktora ma bye wydatkowana na opracowanie
strategii oswiaty w Powiecie Ketrzyhskim na lata 2015-2018 b?dzie finansowana
z subwencji oswiaty czy z innych srodkow pochodzacych z budzetu powiatu.
Ponadto zapytaJ czy dokument strategii w ostatecznej wersji zostanie przyj^ty uchwal^ Rady
Powiatu w Ketrzynie. Radny stwierdzil, ze warto by byto, aby w sklad zespohi strategicznego
do opracowania strategii weszli rowniez pracownicy Powiatowego Urzedu Pracy
w Ketrzynie.

Radna Teresa Prokop zgJosila watpliwosc odnosnie powo^anego przez Zarzad Powiatu
skladu Kapituly tytutu honorowego ,,Za zashjgi dla Powiatu K^trzyhskiego" Jej zdaniem,
zgodnie z regulaminem nadawania tytuhi, w sktad ten wchodz^ rowniez starostwie
poprzednich kadencji. Poprosila o sprawdzenie tego i ewentualne uzupdnienie skladu.



Ad. pkt 5
INTERPELACJE IZAPYTANIA

Brak interpelacji i zapytari.

Ad. pkt 6
INFORMACJA NA TEMAT FUNKCJONOWANIA POWIATOWEGO DOMU DZIECKA

w RESZLU i w KETRZYNIE

Informacje w formic prezentacji multimedialnej przedstawiia Dyrektor Centaim
Administracyjnego Obsfugi Placowek Opiekuhczo-Wychowawczych Powiatu Ketrzynskiego
Elzbieta Sobotka. Informacja stanowi Zalacznik nr 3 do Protokohi.

Przewodniczacy Komisji Zdrowia, Pomocy Spotecznej i Bezpieczeristwa Obywateli
poinformowal, ze Komisja odbyla posiedzenie wyjazdowe w Powiatowym Domu Dziecka
w Reszlu. Komisja dokonafa dogJebnej analizy i wizualnej oceny, a wnioski ze spotkania
zostan^ wyslane radnym przed nastepn^ sesj^. DodaJ, ze jego pierwsze wrazenie jest bardzo
pozytywne, a warunki tarn panujace niejednokrotnie przewyzszaja standardem warunki
w domu przecietnej rodziny. Stwierdzit, ze jedn§ z potrzeb w sprawnym funkcjonowaniu
domu jest zatrudnienie na pehiy etat kierowcy oraz samochod do wyfacznej dyspozycji.

Radny Andrzej Sobczak nawiazujac do wychowankow domu dziecka innych
narodowosci stwierdzil, ze powinien zostac utworzony wyspecjalizowany dom dziecka dla
takich dzieci.

Radna Stefania Siewruk-Welens zapytala na jakiej zasadzie zatrudniony jest
psycholog w domu dziecka. Dyrektor Elzbieta Sobotka powiedziaJa, ze psycholog
zatrudniony jest na pol etatu. Ponadto s$ plany o zatrudniony go na caly etat

Radny Michal Krasihski poprosil o informacje na pismie o tym, na jakich warunkach
zatrudniona zostala Pani * i jakie jest jej uposazenie. Stwierdzil, ze warto
byloby porozmawiac z Dyrektorem Zespoha Szkol im. M. Rataja w Reszlu o wykonaniu
mebli dla domu dziecka dzieki funkcjonujacych warsztatach przy szkole. Dyrektor
poinformowala, ze wspoJpracuje z dyrekcja szkory w Reszlu. Radny podziekowal Dyrektorce
Centrum Administracyjnego Obshigi Placowek Opiekuhczo-Wychowawczych za
pozyskiwanie srodkow zewnetrznych dla domow dziecka. Zauwazyl, ze oprocz zatrudnienia
kierowcy w Domu Dziecka w Reszlu nalezaJo by zatrudnic wychowawce, poniewaz pracujq
tylko wychowawczynie.

Obrady opusctt radny Zbigniew Olenkowcz. Obecnych 18 radnych.

Ad, pkt 7
PODJECIE UCHWAL

Nastepnie Rada Powiatu w Ketrzynie przeszla do realtzacji kolejnego punktu obrad,
a mianowicie do podjecia uchwaJ, ktorych projekty zostary szczegotowo omowione na
posiedzeniach wszystkich trzech komisji starych. W obradach uczestniczylo 18 radnych.
Rada Powiatu w Ketrzynie w toku poszczegolnych gtosowari podjela nastepuj^ce uchwaly:

a) Przewodniczacy Rady zapytai Przewodnicz^cych Komisji o opinie na temat
przedmiotowej uchwa^y. Opinie Komisji starych byry pozytywne. Z tym, ze Komisja
Edukacji i Kultury zglosila poprawke do projektu uchwary polegajaca na zmianie
w zalaczniku § 4 nadajac mu brzmienie: ,,Giownym celem Szpitalajestpodejmowanie
dzialah na rzecz ochrony oraz poprawy stanu zdrowia ludnosci poprzez
organizowcmie i prowadzenie dziatalnosci leczniczej, proftlaktycznej i rehabilitacyjmj



oraz stale podnoszenie using oraz propagowanie zachowan prozdrowotnych
i przestrzeganiaprow pacjenta zawartych w obowiqzttjqcych przepisach. " (Zal. nr 3)
Starosta Ryszard Niedziotka poinformowal, ze statut oparty jest na ustawie
dzialalnosci o lecznictwie, dlatego tez wolalby, zeby eel zostal niezmieniony.
W sprawie wypowiedziala sie Mecenas Agnieszka Mikulska twierdzac, ze
autopoprawka jest bezzasadna.
Radny Michal Kochanowski zgadzajac sie ze Starost^ powiedziat, ze statut nie jest
publicystyczn^ forma ekspresji tylko musi odnosic sie do przepisow ustawach.

Przewodniczacy ogtosif 5-minutowq przerwg.

Po przewie Przewodniczacy wznowil obrady poddajac pod glosowanie wniosek
Komisji Edukacji i Kultury, ktore zostal 17 glosami ,,przeciw" i 1 ,,wstrzymujacym
sie" odrzucony. Nastepnie poddal pod glosowanie przedmiotow^ uchwale.
Rada Powiatu, w toku glosowania jednoglosnie 18 glosami ,,za" podjela Uchwal?
Nr \5 w sprawie nadania Statutu Szpitala Powiatowego w Ketrzynie.
(Zai nr 4)

b) Przewodniczacy Rady zapytal Przewodniczacych Komisji o opinie na temat
przedmiotowej uchwaJy. Opinie Komisji stafych by^y pozytywne
Rada Powiatu, w toku gJosowania jednoglosnie 18 glosami ,,za" podjeJa UchwaJ^
Nr VIII/65/2015 w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Spotecznej Szpitala
Powiatowego w Ketrzynie. (Zai. nr 5)

c) Przewodniczacy Rady zapytal Przewodniczacych Komisji o opinie na temat
przedmiotowej uchwafy. Opinie Komisji Edukacji i Kultury oraz Komisji Zdrowia,
Pomocy Spotecznej i Bezpieczenstwa Obywateli byfy pozytywne pod wzgledem
samej tresci. Natomiast Komisja Budzetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury,
Rolnictwa i Ochrony Srodowiska wstrzymaia sie od wydawania opinii z uwagi na
brak kandydatur.
Nastepnie Przewodniczacy zwrocil sie do radnych o zglaszanie kandydatur.
Radny Artur Andrzejewski zglosil kandydature Starosty Ryszarda Niedziolki na
Przewodniczacego komisji konkursowej, ktory wyrazil zgode na kandydowanie.
Przewodz^cy Rady poddaJ pod glosowanie kandydature na przewodniczacego komisji
konkursowej, ktorazostala jednoglosnie 18 gtosami ,,za" przyjeta.
Nastepnie Starosta zgtosil kandydatury: Janiny Korejwo - lekarz, Iwony Kozlowskiej
i Dariusza Poptawskiego. Poinformowal, ze Rada Spoteczna Szpitala Powiatowego
w Ketrzynie w drodze uchwaty jako swojego przedstawiciela wyznaczyla do komisji
Ryszarda Kozyre. Osoby obecne na sali wyrazity zgode na akces w komisji, osoby
nieobecne na sesji wyrazify zgode na pismie. Z uwagi na brak innych kandydatur
Przewodniczacy poddal pod glosowanie zamkniecie listy, ktora zostala zamknieta
jednoglosnie ,,18" glosami za.
Nastepnie Przewodniczacy Dariusz Poplawski wniosl o mozliwosc przegtosowanie
wszystkich kandydatur jednym blokiem. Wniosek zostal jednoglosnie 18 glosami ,,za"
przyjety.
Rada Powiatu, w toku glosowania jednoglosnie 18 glosami ,,za" podjela Uchwal^
Nr \5 w sprawie powotania komisji konkursowej w celu
przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Szpitala Powiatowego
w Ketrzynie. (Zal. nr 6)

d) Przewodniczacy Rady zapytai Przewodniczacych Komisji o opinie na temat
przedmiotowej uchwaly Opinie Komisji Edukacji i Kultury oraz Komisji Zdrowia,
Pomocy Spolecznej i Bezpieczenstwa Obywateli byty pozytywne pod wzgledem
samej tresci Natomiast Komisja Budzetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury,
Rolnictwa i Ochrony Srodowiska wstrzymala sie od wydawania opinii z uwagi na
brak kandydatur.
Nastepnie Przewodniczacy zwrocil sie do radnych o zglaszanie kandydatur.



Starosta zglosil kandydature radnego Andrzeja Sobczaka na Przewodniczacego
komisji konkursowej, ktory wyrazif zgod? na kandydowanie.
Przewodzacy Rady poddal pod glosowanie kandydature na przewodniczacego komisji
konkursowej, ktorazostala 17 gtosami ,,za" i 1 ,,wstrzymujacym si?" przyjeta.
Nastepnie Starosta zgfosil kandydatury: Barbary Roglaskiej - lekarz, Dagmary
Iwaniuk, Artura Andrzejewskiego i Anety Pietrzyk-Hornickiej. Poinformowal, ze
Rada Spoteczna Szpitala Powiatowego w Ketrzynie w drodze uchwaly wyznaczyla do
komisji Krzysztofa Hecmana. Osoby obecne na sali wyrazify zgode na akces
w komisji, osoby nieobecne na sesji wyrazily zgode na pismie. Ponadto powiedzial, ze
przedstawicielem Okregowej Rady Lekarskiej Warmihsko-Mazurskiej Izby Lekarskiej
jest Zbigniew Gugnowski, przedstawicielem Okregowej Rady Pielegniarek
i PoJoznych Regionu Warmii i Mazur - Maria Danielewicz, a przedstawicielem
zakJadowych organizacji zwiazkowych dzialajacych w Szpitalu Powiatowym
w Ketrzynie - Teresa Kaliniczenko,
Z uwagi na brak innych kandydatur Przewodniczacy poddal pod gtosowanie
zamkniecie listy, ktora zostaJa zamknieta jednoglosnie,,18" glosami za.
Nastepnie Przewodniczacy Dariusz Poptawski wniosi o mozliwosc przeglosowanie
wszystkich kandydatur jednym blokiem. Wniosek zostal jednoglosnie 18 gtosami ,,za"
przyjety.
Rada Powiatu, w toku glosowania jednoglosnie 18 glosami ,,za" podjela Uchwai?
Nr \5 w sprawie powotania komisji konkursowej w celu
przeprowadzenia konkursu na stanowisko zastfpcy dyrektora ds. lecznictwa
Szpitala Powiatowego w Ketrzynie. (zaf nr 7)

e) Przewodniczacy Rady zapytal Przewodniczacych Komisji o opinie na temat
przedmiotowej uchwaly. Opinie Komisji Edukacji i Kultury oraz Komisji Zdrowia,
Pomocy Spolecznej i Bezpieczehstwa Obywateli byly pozytywne pod wzgledem
samej tresci, Natomiast Komisja Budzetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury,
Rolnictwa i Ochrony Srodowiska wstrzymata sie od wydawania opinii z uwagi na
brak kandydatur.
Nastepnie Przewodniczacy zwrocil sie do radnych o zglaszanie kandydatur.
Starosta zgJosil kandydature Wicestarosty Sfawomira Jarosika na Przewodniczacego
komisji konkursowej, ktory wyraztf zgode na kandydowanie.
Przewodzacy Rady poddal pod glosowanie kandydature na przewodniczacego komisji
konkursowej, ktorazostata 17glosami ,,za" i 1 ,,wstrzymujacym sie" przyjeta.
Nastepnie Wicestarosta zglosil kandydatury: Grzegorza Radomskiego - lekarz,
Michala Krasihskiego, Andrzeja Pikulskiego, Marzeny Jaworowskiej, JarosJawa
Pieniaka. Poinformowaf, ze Rada Spoteczna przy Zespole Opieki Zdrowotnej w
Reszlu w drodze uchwaly wyznaczyia do komisji Edwarda Szmula. Osoby obecne na
sali wyrazily zgode na akces w komisji, osoby nieobecne na sesji wyrazily zgode na
pismie. Ponadto powiedziaJ, ze przedstawicielem Okregowej Rady Lekarskiej
Warmihsko-Mazurskiej Izby Lekarskiej jest Zbigniew Gugnowski, przedstawicielem
Okregowej Rady Pielegniarek i Poloznych Regionu Warmii i Mazur Maria
Danielewicz.
Z uwagi na brak innych kandydatur Przewodniczacy poddaJ pod glosowanie
zamkniecie listy, ktora zostafa zamknieta jednoglosnie ,,18" glosami za.
Nastepnie Przewodniczacy Dariusz Poplawski wniosl o mozliwosc przegJosowanie
wszystkich kandydatur jednym blokiem. Wniosek zostal jednoglosnie 18 glosami ,,za"

Rada Powiatu, w toku glosowania jednoglosnie 18 glosami ,,za" podjela Ichwak-
Nr \5 w sprawie powolania komisji konkursowej w celu
przeprowadzenia konkursu na stanowisko zastfpcy dyrektora ds. lecznictwa
Zespotu Opieki Zdrowotnej w Reszlu. (Zaf. nr 8)

f) Przewodnicz4cy Rady zapytal Przewodniczacych Komisji o opinie na temat
przedmiotowej uchwaty. Komisja Edukacji i Kultury pozytywnie zaopiniowala
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prpjekt uchwaty. Przewodniczacy Komisji Zdrowia, Pomocy Spolecznej
i Bezpieczehstwa obywateli zglosif wniosek o wprowadzenie do Statutu wykazu
jednostek powiatowych. Przewodniczacy Komisji Budzetu, Promocji, Transportu,
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska zglostf poprawke do uchwaly
polegajaca na dodaniu wyrazu ,,shjzb" w rozdziale II statutu w § 5 ust. 2 oraz
wykresleniu w zal^czniku Nr 7 w § 3 ust 1 wyrazu ,,sekretarza".
Nastepnie Starosta przedstawil autopoprawk? Zarzadu Powiatu do projektu uchwaly.
(ZaJ. nr 9)
Starosta odniosJ sie do wykazu jednostek ttumaczac, ze celowym zabiegiem bylo
niewpisywanie go do statutu, aby byl on bardziej elastyczny. Sugerowal, aby odejsc
od pomysl wpisywania go do statutu.

Przewodniczacy ogtosil 5-minutowq przerwe,
Poprzerwie na obrady me wrocil radny Lukasz Wisniewski. Obecnych 17 radnych,

Po przewie Przewodniczacy wznowil obrady poddajac pod glosowanie autopoprawke
i wnioski komisji.
Poprawka zgloszona przez Przewodz^cego Komisji Budzetu, Promocji, Transportu,
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska zostala jednogfosnie 17 glosami ,,za"
przyjeta.
Wniosek Komisji Zdrowia, Pomocy SpoJecznej i Bezpieczehstwa obywateli zostal
16 gJosami ,,przeciw" i 1 ,,za" odrzucony.
Autopoprawka Zarz^du Powiatu zostala 16 gtosami ,,za" i 1 ,,wstrzymujqcym sie"
przyjeta.
Rada Powiatu, w toku glosowania jednoglosnie 18 glosami ,,za" podjela Uchwal^
Nr VIII/69/2015 w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu K^trzynskiego. (Zal nr
10)

Na obrady wrocil radny Lukasz WisniewskL Obecnych 18 radnych.

g) Przewodniczqcy Rady zapytal Przewodniczacych Komisji o opinie na temat
przedmiotowej uchwaiy. Opinie Komisji starych byJy pozytywne.
Radny Michal Kochanowski odniosl sie do umowy dotyczacej informatyzacji
starostwa i jednostek powiatowych pod k^tem przekazania srodkow trwalych. Zapytal
czy przy przenoszeniu stanowisk do nowo utworzonej jednostki bedzie mozliwosc
przekazania tarn srodkow tnvarych bez narazenia sie na ewentualne kary pieniezne.
Starosta Ryszard Niedziolka powiedzial, ze nie uwaza, zeby to stanowtfo problem.
Ponadto czesc etatow z pewnosci^ zostanie w rodzimych jednostkach. Projekt
informatyzacji jest nadal w toku i zostanie tak doprecyzowany, zeby zadna kara
pieniezna czy zwrot srodkow finansowych nie grozila za przeniesienie srodkow
trwafych.
Nastepnie gtos zabrala radna Teresa Prokop zgiaszaj^c swoj^ watpliwosc odnosnie
prowadzenia i nadzorowania jednostek, ktore rozni^ si? od siebie pod wzgl?dem
charakteru funkcjonowania. Zglosiia wniosek o zdjecie z porzadku obrad
przedmiotowej uchwaJy celem jej dopracowania.
Przewodniczqcy poddal pod gfesowanie wniosek radnej, ktory zostaJ 2 glosami ,,za",
3 ,,wstrzymuJ4cymi sie" i 13 ,,przeciw" odrzucony.
Rada Powiatu, w toku gtosowania 13 glosami T,za", 4 ,,wstrzymujqcymi sie"
i 1 ,,przeciw" podje^a Uchwal? Nr VIII/70/2015 w sprawie utworzenia
samorz^dowej jednostki organizacyjnej ^Centrum Ustug Wspolnych Powiatu
Ketivyiiskiego" oraz nadania jej statutu. (Zal. nr 11)

h) Przewodniczacy Rady zapytat Przewodniczacych Komisji o opinie na temat
przedmiotowej uchwafy. Opinie Komisji statych byty pozytywne.



Rada Powiatu, w toku gtosowania jednogtosnie 18 glosami ,Tza" podjela Uchwat$
Nr VIII/71/2015 o zmianie Uchwaly Nr VII/63/2015 Rady Powiatu w Ketrzynie
z dnia 25 marca 2015 r. w sprawie zmian w budzecie powiatu na rok 2015. (7aJ
nr!2)

i) Przewodniczacy Rady zapytaJ Przewodnicz^cych Komisji o opinie na temat
przedmiotowej uchwaty. Opinie Komisji statych byly pozytywne.
Rada Powiatu, w toku glosowania jednoglosnie 18 gfosami ,,za" podjela Uchwaly
Nr VIII/72/2015 w sprawie zmiany Uchwaly Nr IV/40/2015 Rady Powiatu
w Ketrzynie z dnia 26 stycznia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Kelr/yiiskiego na lata 2015-2025. (Zah nr 13)

j) Przewodniczqcy Rady zapytal Przewodniczacych Komisji o opinie na temat
przedmiotowej uchwaty. Opinie Komisji statych byty pozytywne.
Rada Powiatu, w toku glosowania jednogtosnie 18 gJosami ,,za" podjela Uchwalf
Nr VIII/73/2015 w sprawie zmiany w budzecie powiatu na rok 2015. (Zal. nr 14)

Ad. pkt 8
ODPOWIEDZI NA ZADANE PYTANIA DO STAROSTY KJ^TRZYNSKIEGO i CZLONKOW

POWIATU

Starosta Ryszard Niedziotka zaproponowal, ze na zadane pytania odpowie radnym na
pismie, na co radni wyrazili zgode.

Ad. pkt 9
ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE i ZAPYTANIA

Z uwagi na brak interpelacji i zapytah, odpowiedzi nie udzielono.

Ad. pkt 10
INFORMACJA STAROSTY K^TRZYNSKIEGO NA TEMAT BIEZ^CEJ SYTUACJI

SZPITALA POWIATOWEGO W K^TRZYNIE

Starosta poinformowal, ze na sali obecny jest Dyrektor Szpitala Powiatowego
w Ketrzynie Pan Marek Trawihski i Zastepca Dyrektora ds. Medycznych Pan Grzegorz
Drzazga oraz Pani Iwona Kozlowska przyszla Skarbnik Powiatu Ketrzyhskiego.
Przedstawil pismo Dyrektora Szpitala do Wojewody Warmirisko-Mazurskiego. Nastepnie
poinformowai, ze najwiekszym problemem z jakim na dzieri dzisiejszy boryka si? szpital to
czasowo zamkniety oddzial wewnetrzny. Ponadto caty czas trwaj^ proby uzupelnienia kadry
lekarskiej szpitala, poniewaz z jej braku oddzial zostat zamkniety.
Dodat, ze jesli chodzi o inwestycje w szpitalu to zostal rozstrzygniety przetarg na remont
dachu.
Natomiast stan organizacyjny, kadrowy, techniczny szpitala spowodowal bardzo powazne
problemy w utrzymaniu dalszej jego dzialalnosci.
Nieprawda jest, ze lekarze nie podpisali kontraktow, poniewaz podpisali je na okres
4 miesiecy. Zamkniecie oddzialu generuje duze straty finansowe dla szpitala. Jednakze
wszyscy maj^ nadzieje, ze uda sie pozyskac kadre lekarsk^, a tym samym nie bedzie trzeba
zamykac calego szpitala. Dodat, ze lekarze, z ktorymi trwaly rozmowy dotycz^ce pracy
w szpitalu twierdzili, ze przystan^ na propozycje dyrekcji szpitala i Zarz^du Powiatu jesli
zostanie utworzony oddziat wewnetrzny z calkowicie nowa kadra^ lekarska



Radna Teresa Prokop poinformowafa dyrektorow szpitala, ze pracownicy obawiaj^
si?, ze nie dostanq wynagrodzenia w tym miesi<jcu. Dyrektor Grzegorz Drzazga powiedzie, ze
nie ma zagrozenia niewyplacenia wynagrodzeh.
Nast?pnie zapytala czy kadra piel?gniarek planuje strajk w szpitalu. Dyrektor Marek
Trawihski powiedziaf, ze odbyfy si? rozmowy z pielegniarkami, wykazuja. zrozumienie
i zawiestfy spor zbiorowy.

Radna Dagmara Iwaniuk zwrocila sie z pytaniem do radnej Teresy Prokop z uwagi na
fakt, ze przez ostatnie dwie kadencje Rady Powiatu piastowata funkcj? Przewodnicz^cej, co
jest przyczyn^ obecnej sytuacji w szpitalu. Radna Teresa Prokop powiedziala, ze przez
ostatnie 8 lat nikt nie doprowadziJ do tego, zeby jakikolwiek oddzial w szpitalu zostal
zamkni?ty. Dodala, ze radni poprzednich kadencji nawi^zywali osobiste kontakty z lekarzami,
celem zach?cenia ich do pracy w szpitalu.

Starosta Ryszard Niedziolka stwierdzil, ze do tej pory nie byla prowadzona zadna
polityka kadrowa, gdyz srednia wieku lekarzy to 64 lata. Ponadto uwaza, ze gdyby byly
prowadzone inwestycje w szpitalu, z pewnoscia zacheciloby to lekarzy do pracy w szpitalu.
Powiedziaf, ze 5 mln. zl., ktore zostaly niewykorzystane w budzcie na 2014 rok mozna bylo
wykorzystac wlasnie w tym celu.

Radna Teresa Prokop zgodzila si? ze Starostg Ryszardem Niedziolk^, ze w szpitalu
w ostatnich latach bylo zdecydowanie za malo realizowanych inwestycji, o co ma zal do
poprzedniego Starosty. Jednakze uwaza, ze wina za zamkniecie oddziahi lezy po stronie
obecnego Zarz^du Powiatu w Ketrzynie.

Radny Waldemar Kuczyhski stwierdzil, ze nalezaloby pomyslec rowniez o pacjentach,
bo przeciez dla nich fiankcjonuje szpital.

Pani Iwona Kozlowska przedstawila bilans finansowy Szpitala Powiatowego
w Ketrzynie, z ktorego wynika, ze szpital jest w trudniej sytuacji finansowej.

Ad. pkt 11
SPRAWY ROZNE, ZAPYTANIA i WOLNE WNIOSKI

Przewodnicz^cy odczytal pisma, ktore wprynely do Rady powiatu w okresie
mi?dzysesyjnym. Pisma stanowiq zalacznik do protokohj.

Ad. pkt 12
PRZYJ^CIE PROTOKOLOW

Przechodzac do kolejnego punktu obrad Przewodnicz4cy poprosil o zglaszanie uwag
do przedstawionych Protokotow z VI i VII sesji Rady Powiatu.
Nikt z radnych nie zgiosii uwag.
Rada Powiatu przyje^a Protokot z VI sesji jednogtosnie 18 glosami ,,za".
Rada Powiatu przyjela Protokot z VII sesji jednoglosnie 18 glosami ,,za"



Ad. pkt 13
ZAKONCZENIE OBRAD VIII SESJI RADY POWIATU w KETRZYNIE

W wyniku wyczerpania porzadku dziennego Przewodnicza.cy Rady zamknal
VIII sesj? Rady Powiatu w K^trzynie o godzinie 19.35.

-I P R Z E W O D N I Z C Y
Rady

* Wylaczenie jawnosci informacji public?3iej:
Jawnosc uchwaly wylqczona w cz^sci (dane osobowe).
Podstawa prawna wylaczenia: art.23 ust.I iart.26ust.l ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. oochronie
danych osobowych (tj. Dz. U. z 2014 r, poz. 1182).
Osoba dokonujaca wylaczenia: Dagmara Ambrosewicz, podinspektor.
Podmiot w ktorego inleresie dokonano wylaczenia jawnosci: osoba fizyczna.


